

聖地牙哥北郡中文學校
二零一六年十二月十日

老師：
班級：

第十三週 學校聯絡事項

- 一、本學年度演講及即席演講比賽報名已經開始，請至下列網址報名：演講/說故事比賽：<https://goo.gl/forms/n7ftj7KkVNVGPftg1>；即席演講比賽：<https://goo.gl/forms/H5SQymUrHMN1TKPo2>。12/17 (6pm) 報名截止。1/7/2017 抽籤，1/14/2017 (全天) 比賽。比賽辦法請查看學校網站 <http://northcountychineseschool.org>。比賽相關之問題請電郵比賽召集人：楊倩怡女士，nccs.Speech@gmail.com。即席演講比賽：教務組 - 沈怡君，academic.nccs@gmail.com。
- 二、1/14/2017 (上午&下午) 演講及即席演講比賽仍需家長志工幫忙，有興趣幫忙的家長請聯繫活動召集人：楊倩怡女士，nccs.Speech@gmail.com。
- 三、12/17 將舉行本學期期末考，請提醒學生們及早準備。
- 四、部分學分班將於星期日，12/11，在北郡文教中心上文化課，詳細時間請洽各學分班老師。
- 五、請還未登記園遊會攤位的班級儘快和 PTA 聯絡：nccspta2@gmail.com
- 六、12/10/2016 請各班媽班爸 10:00am 以後到 PTA 辦公室#703 領取預售票憑證。下午班在下午 1:40 以後可到 PTA 辦公室領取。
- 七、新春園遊會(1/28/2017)預售票已開始出售，請大家向各班家長代表或至家長會 (#703) 購買。預購時將取得 Vouchers(s)，於園遊會當天憑 Voucher(s) 兌換成小票，即可使用。凡於 1/21/2017 當天或以前購買者均有 10% 折扣，請大家踴躍購買。
- 八、12/10/2016 壽司義賣，每條\$3.00。早上 10:00 開始在辦公室現做，歡迎提早預訂。nccspta2@gmail.com
- 九、佳節將近，如果您要購買禮券送禮，請家長踴躍到學校購買禮券，既方便又可以為學校募款。每位學生建議購買\$500，可退\$30；之後每購買 \$500 禮券可獲得 \$15 回饋。
- 十、教科書拍賣! 12/10/16, 11:45 am - 12:15 pm, 地點: 學校大門口, 所有舊版教科書、及字卡作業均以半價出售，數量有限，賣完為止，只收現金及支票。如上午仍未賣完，下午請至辦公室 (#703) 購買，1:40pm ~2pm。
- 十一、12/24/2016 及 12/31/2016 放寒假。01/07/2017 恢復上課。
- 十二、學校目前仍需要下列行政人員，請洽詢辦公室 (#703) 或電郵至 info@NorthCountyChineseSchool.org。
工作如下：教科書訂購及管理、教具及圖書管理、輔導組、教務組、學生商店、總務及採購、電腦資訊、網站管理、攝影。
- 十三、中華藝術學會所主辦 2017 年國際音樂藝術節將在一月七日在 Poway Center for the Performing Arts 舉行。請洽學校辦公室購票(\$15)。相關訊息請上網查 www.sdcartcultural.org。

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 13: Weekly Bulletin

1. The online registration for the Speech/Storytelling Contest (<https://goo.gl/forms/n7ftj7KkVNVGPfTg1>) & Impromptu Speech Contest (<https://goo.gl/forms/H5SQymUrHMN1TKPo2>) has started. The deadline to register is 12/17, 6pm. Participants draw lots on 01/07/17 and the contest day is on 1/14/2017 (whole day event). Details info can be found at the school web site <http://northcountychineseschool.org>. Please direct your question(s) to the Committee Chair, Ms. Shirley Young at nccs.Speech@gmail.com. Impromptu Speech Contest: Jessica Chu at academic.nccs@gmail.com.
2. Parent volunteers are needed for Speech Contest on 1/14/2017 (AM & PM), please contact the Committee Chair, Ms. Shirley Young at nccs.Speech@gmail.com if you can help. Thanks for volunteering.
3. The final exam will take place on 12/17. Please remind your students to prepare for it in advance.
4. Some credit classes will meet on Sunday, 12/11, at SDCCA Learning Center, please contact your teacher for meeting time and details.
5. For classes that have not yet signed up for Chinese Carnival booths, please contact PTA asap: nccspta2@gmail.com.
6. 12/10/2016: Room parents please stop by the office #703 to pick up pre-sale vouchers starting 10:00am. Afternoon parents can pick up starting at 1:40pm.
7. Buy your Chinese New Year Carnival Tickets early and save!!For a limited time, you could purchase carnival vouchers at our pre-sale discounted rate of 11 tickets for 10 dollars. On the day of carnival, the cost will be 10 tickets for \$10. Pre-sale vouchers can be exchanged for carnival tickets on the day of the carnival. You may purchase your vouchers from your room parents or from the PTA in room 703. Pre-sale ends on 1/21/2017.
8. 12/10/2016, California roll sale, \$3.00 per roll. It will be freshly made starting at 10:00 am at PTA office. Welcome to pre-order: nccspta2@gmail.com.
9. Holiday season is coming, if you plan to buy gift cards for your family and friends, please purchase them from our school office. It is convenient and helps with our school fundraising. It is recommended that each student purchase \$500, with \$30 rebate. Any additional \$500 purchase will receive \$15 rebate.
10. Textbook Yard Sale!! 12/10/16 11:45 am – 12:15 pm, at school front gate. All old version textbooks, HW and flash cards are 50% off. Cash and check only. Quantities limited, first come first served. The sale will continue in the office (#703) from 1:40pm to 2pm if there is anything left from the morning sale.
11. No school on 12/24/2016 and 12/31/2016 (two weeks of winter break). Class resumes on 01/07/2017.
12. The school is still looking for the following staff, if you are willing to help, please stop by school office (#703) or email to info@NorthCountyChineseSchool.org to apply or for details. Jobs needed to be filled are -- "Textbook purchase and management," "Teaching material and school library management," "Counselling department," "Academic Department," "Student Store," "General support and purchasing," "Database management," "Web master," "Photographer."
13. 2017 International Music & Art Festival is on Saturday January 7th, 2017, at Poway Center for the Performing Arts. \$15 Tickets are available at school office. Please visit www.sdcartcultural.com for detail information.

Student's Name: _____

Parent's Signature: _____